
VODJA KOOL JÄÄB, ALLES
Ühel päeval helistas toimetus- tatud, olid tema sõnad.

se Rahvarinde Alliku sovhoosi. 
Viisu osakonna tugirühma voli
nik Milvi Lembe ja rääkis, et 
inimesed on pöördunud tema 
poole suure murega: liiguvad
kuuldused, et Vodja algkooli ta
hetakse kaotada, et anda hoone 
tervenisti laskespordibaasi käsu
tusse. (Siiani jagab kool spordi
baasiga ruume kahasse.)

Läinud nädala esmaspäeval 
olidki kohal nii huvilised kui ka 
asjaosalised ametimehed, viimas
te hulgas ka hariduskoondise ju
hataja Andres Taimla, sovhoosi 
direktor Enn Reismann ja spor
dikooli direktor Tiit Aasma.

Vodja algkooli kavatsetava 
sulgemise kuulduse lükkas AncL 
res Taimla kohe ümber, öeldes, 
et kui mõni ametnik seda ku
sagil soovibki, siis harid uske onr 
dis on kindlalt vastu. Vodja kool 
ei kao enne, kui uus kool on ehi-

Praeguse kooli murede ja uue 
ehitamise ümber hargneski jutt 
edasi. Kahe peremehega majas 
pole koolil kuigi mõnus olla. 
Paar näidet. Teise korruse duši- 
ruum uputas suvi läbi nii, et sü
giseks oli lagi kaela kukkumas. 
Ühel esmaspäevahommikul kooli 
tulles leidsid aga mudilased eest 
'Türi kooli komsomoliaktiivi poolt 
üsna korratusse seisu viidud koo
limaja.

Uue koolimaja ehitamine on 
reaalne, ainult mitte lähematel 
aastatel. Enn Reismann polnud 
kindel, kui suur majandi abi ol
la saab. Kui ka kõik edaspidised 
seadused ja määrused tehakse 
selles vaimus, et majanditel jal
gu alt ära lüüa, siis pole võibolla 
rahagi toetuseks anda.

Praegu tuleb aga kord selles
se majja saada.
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